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 Protokół  z XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo odbytej w dniu 30 sierpnia 2016r. w godz. od 9.00 do 12.10  w Świetlicy GOKSiR w Liniewie 
 Ad.1 Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 14 radnych.  Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. (Listy obecności w załączeniu do protokołu)  Ad. 2 Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji  O godz. 903 na sesję przybył radny Ryszard Barzowski.  Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad.  Radni 15 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco:  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 2. Przyjęcie porządku dziennego. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 5. Interpelacje i wnioski radnych. 6. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 7. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie  w I półroczu 2016 r. 8. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017. 9. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2016 r.   10. Podjęcie uchwał w sprawach:   a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, b) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, k) przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Liniewo, 
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l) przyjęcia dokumentu pod nazwą „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Liniewo”, m) zorganizowania wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych gminy Liniewo, n) zasad udzielania i przyznawania stypendium Wójta Gminy, dla wyróżniających się uczniów z terenu gminy Liniewo, o) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Kościerskiego, p) zmian w budżecie gminy, q) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2016 – 2021. 11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 12. Wolne głosy i wnioski. 13. Zakończenie sesji.  Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   Radni 15 głosami „za” głosami przyjęli protokół z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo z dnia  21 czerwca 2016r.  Ad. 4  Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – w ostatnim czasie otrzymałem dwa pisma z policji pierwsze dotyczy wsparcia rzeczowego naszego posterunku policji, drugie to prośba o dofinansowanie do zakupu samochodu bardzo proszę radnych o rozwagę i podjęcie uchwały.  Ludwik Szparkowski – czy Pan kierownik posterunku może nas zapewnić, że nie będzie tak jak informował Pan Minister o przywróceniu posterunków żeby ten samochód nie poszedł gdzieś dalej.  Kierownik Posterunku Policji w Liniewie – dążymy do tego, aby naszej jednostce podnieść rangę do komisariatu i nie ma mowy, aby był podział tylko podniesienie rangi na chwilę obecną 2 funkcjonariuszy zostało oddelegowane do pracy w naszym posterunku, aby uspokoić ruch drogowy, więc mamy pomoc o podziale nie ma mowy ręczę za to.  Ludwik Szparkowski – po raz pierwszy nie mamy dożynek Pan Wójt będzie występował w trzech osobach Wójta, Starosty i Starościny nie wyobrażam żeby ksiądz zaprosił nas na Halloween zamiast na święto zmarłych kultywujmy stare tradycje.  Jakie są drużyny klasowe piłki nożnej w powiecie większość się orientuje w naszej gminie nie ma żadnej drużyny a chętni są koszty uruchomienia to ok 10.000zł gmina mogłaby wesprzeć inicjatywę, boiska mamy, co prawda w Głodowie boisko wykonane za 200.000zł  a trawa rośnie tam po pas. 
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Arkady Grabski – boisko zostało skoszone.  Ludwik Szparkowski – czy widział Pan, aby młodzież tam grała, chciałbym poprosić o rozliczenie Open Liniewo Festiwalu proszę o odpowiedź na piśmie, co dzieje się w Związku Gmin Wierzyca ostatnio pojawiały się różne informacje dobrze, że Pan Wójt znalazł sprzymierzeńca w Wójcie gminy Karsin może razem uda się coś wywalczyć. Jest wyposażenie gabinetu rehabilitacji, dlaczego wciąż nie ma umowy z NFZ czas mija każdy musi płacić czy taka umowa będzie i kiedy.  Tadeusz Kotas – gdyby Pan zechciał zapytać u źródła nie było by nieporozumień jesteśmy uzależnieni od NFZ, jeśli ogłosi nowe konkursy to będzie, ale na chwilę obecną nasze prośby pozostają bez odpowiedzi właściwie odpowiedź jest, ale tak, że względu na planowane zmiany nie przewiduje się nowych konkursów, władza się zmieniła i nie ma od dwóch lat żadnych nowych konkursów.  Ludwik Szparkowski – chciałbym przeprosić Pana Doktora, że zadałem to pytanie publicznie, mam wrażenie, że wszelkie sprawy dotyczące ośrodka poruszane publicznie podnoszą ciśnienie.  Tadeusz Kotas – nie to nie tak, ale możemy zmierzyć.  Adam Sosnowski – na sesji 21 czerwca była uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości chodzi o drogę, która prowadzi do działek rekreacyjnych wówczas z jakiejś przyczyny została ona wycofana z porządku obrad sesji, dlatego zwracam się z wnioskiem, aby ta uchwała została wprowadzona do porządku obrad kolejnej sesji. Festyn w Lubieszynie trochę było nas mało, ale problem był w zaopatrzenie w prąd na boisku dzięki pomocy Pani Lucyny jakoś udało nam się ten prąd doprowadzić, ale czy można by było wykonać tam skrzynkę rozdzielczą myślę, że Pan Sołtys również się przychyli do wniosku wiadomo, że nie w tym roku, ale w przyszłym roku budżetowym.  Grzegorz Michnowski – drogi są w złym stanie czy nasza równiarka będzie używana warto w budżecie zabezpieczyć 10-15 tyś zł zatrudnić kogoś na umowę zlecenie i niech jeździ całe lato a nie droga Liniewo – Iłownica – Garczyn jeden leci równiarką i goni za walcem zabezpieczyć odpowiednią kwotę i niech zrobi jak trzeba. Prosiłem, aby została przygotowana informacja z wpływów i wydatków świetlic to, co zostało przygotowane to chyba traktujecie nas niepoważnie, otrzymaliśmy materiał na płytkach, ale moja jest pusta. Nasza Pani Sołtys złożyła rezygnację Wójt wydał zarządzenie i opiera się na paragrafie gdzie nie mam mowy o odwołaniu sołtysa.  Wojciech Prądziński – chciałbym zwrócić uwagę na studzienki na drogach gdzie jest asfalt są one zasypane piaskiem i liśćmi trzeba by było je wyczyścić, drogi powinny być porządnie wyprofilowane i powinny być zrobione odpływy, ponieważ zalega woda. Chciałbym podziękować bibliotece i GOKSiR za zorganizowanie wyjazdu na kręgle dla młodzieży.     Jerzy Bałachowski – z równiarką jest też inna sprawa, bo nie wiadomo gdzie można poszerzać drogę a gdzie nie, bo są worane i nie widomo jak ta droga właściwie przebiega. Dużo wody zostało pobrane zapadł się chodnik czy będzie on naprawiony, przy ul. Słonecznej po deszczach tworzy się duża kałuża wody jadąc woda chlapie na 
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wszystkie strony powinno być zrobione jakieś odwodnienie. Chciałbym również poruszyć problem z drzewami i zakrzaczeniem przy moście w Lubieszynie przejeżdżał samochód ciężarowy zahaczając o gałąź, która spadła na przejeżdżający samochód nic wielkiego, co prawda się nie stało, ale trzeba coś z tym zrobić również na drodze w kierunku Starego Wieca jak wiatr zawieje to strażacy jadą i zbierają gałęzie podobna sytuacja jest w stronę Chróstów Wysińskich.  Zbigniew Jurczak – na drodze od Vistal w kierunku Liniewskich Gór i droga po byłym torowisku tam też przydałaby się równiarka.  Sławomir Zabrocki – ja chciałbym poprzeć kolegę Bałachowskiego, bo wystarczy minąć nasz powiat wszystko jest zadbane wykoszone u nas o pomstę do nieba woła.  Grzegorz Michnowski – trzeba pieniądze sołeckie nie przejadać a na wyznaczenie granic 
przekazać tak jak było w Lubieszynku. 
 
Ad. 6 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 7 
Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I 
półroczu 2016r. 
(informacja w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 8 
Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017. 
(informacja w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 9  
Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2016r. 
(ocena w załączeniu do protokołu) 
 Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawach:    
a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały. 
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 Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
b) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu)   
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i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
k) przyjęcia planu gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Liniewo 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
l) przyjęcia dokumentu pod nazwą „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Liniewo”. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały. 
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 Radni 13 głosami „za” przy 1 „przeciwko” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) Radny Adam Sosnowski nieobecny podczas głosowania.  
m) zorganizowania wspólnej obsługi administracyjnej , finansowej i organizacyjnej 

jednostek organizacyjnych gminy Liniewo. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) Radny Adam Sosnowski nieobecny podczas głosowania. 
n) zasad udzielania i przyznawania stypendium Wójta Gminy dla wyróżniających się 

uczniów z terenu gminy Liniewo. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) Radny Adam Sosnowski nieobecny podczas głosowania. 
o) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Kościerskiego, 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo otrzymane z Starostwa Powiatowego 
w Kościerzynie dotyczące wsparcia finansowego w modernizację drogi 
powiatowej nr 2413G. 
(pismo w załączeniu do protokołu)  
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – był Wicestarosta na spotkaniu mowa była o 100tyś zł w piśmie 157tyś zł. 60% całej inwestycji, jeśli takiej kwoty nie zadeklarujemy to nie zrealizują tej inwestycji chcielibyśmy, aby ta droga była zrobiona, więc apeluje do radnych o podjęcie uchwały, co zrobi powiat nie wiemy, Pan Wójt wyjaśni jeszcze, na co nas stać. 
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Wójt – współuczestnictwo dotyczące działania samorządów wykonywane były takie inwestycje jak droga Orle – Garczyn zatoczka dla autobusów, ale wszystko w miarę dostępności środków odbyło się w tej sprawie kilka spotkań wersje się zmieniały rozwiązanie jest ostateczne droga jest na terenie naszej gminy w złym stanie od lat wniosek, który zostanie złożony był skrupulatnie rozpatrzony mając na uwadze zadania musimy mieć świadomość, że najpierw musimy mieć środki na zaplanowane zadania własne między innymi strata w Związku Gmin Wierzyca jestem za tym, aby wspólnie się wspierać a tym bardziej poprawiać bezpieczeństwo sprzedaliśmy działki w Garczynie i możemy przeznaczyć całość ze sprzedaży i przeznaczyć na inwestycję drogową 140 tyś zł na więcej nas nie stać jest to więcej, niż 50% aby po przetargu było pół na pół. 
Ludwik Szparkowski – jestem zbudowany takim myśleniem Pan Wójt myśli o gminie, gmina ma również działki do sprzedaży w Małym Liniewie jak nie będzie infrastruktury drogowej to, kto tam działki kupi. 
Krzysztof Michnowski - dziękuję za deklarację zostały wytyczone drogi, które powinny podlegać remontowi jest wszystko na dobrej drodze nie możemy pozwolić, aby przejść bokiem, wasza uchwała jest uchwałą intencyjną wniosek musi być złożony do 15 września nie skorzystać było by błędem 4 gminy 5 dróg, powiatu nie stać na takie inwestycje droga ma być porządnie zrobiona wysoki koszt wynika z tego, że na pewnym odcinku zniszczony jest korpus drogi, tańszy będzie odcinek do Sobącza, ponieważ tam może być wylana warstwa asfaltu, gmina Kościerzyna zadeklarowała wkład 2mln zł. W remont drogi Kościerzyna – Olpuch, bo albo się zrobi porządnie, ale bo będzie ciągle łatana, powiat planuje też wykonanie odwodnienia przy kościele do wszystkich prac trzeba doliczyć podatek VAT 23% i niestety to znacznie podwyższa koszt wykonania inwestycji, myślę, że jestem w stanie obronić kwotę, która została zadeklarowana jest to 55% inwestycji, wymóg powiatu był 60% ale myślę, że da się to obronić, szczerze powiem, że uchwała przygotowana jest bez gminy Liniewo, będą składane dwa wnioski o odnowę pierwszy to gminy Stara Kiszewa i Dziemiany drugi wniosek Lipusz i Liniewo trzeba wyjść z wnioskami jest dużo możliwości. Proszę radnych o pozytywne głosowanie myślę, że jesteśmy w stanie obronić 55%. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 14 głosami „za” przy 1 „przeciwko” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
p) zmian w budżecie gminy, 
Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
q) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2016 – 2021. 
Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu)  Przewodniczący rady Gminy Wiesław Szarmach – wiem że Pan Krzysztof Michnowski spieszy się, ale były zgłaszane interpelacje prosilibyśmy o odpowiedź.  Jerzy Bałachowski - drzewa i zakrzaczenia przy moście w Lubieszynie duże samochody zahaczają o gałęzie, w kierunku Starego Wieca podobna sytuacja jak wiatr zawieje to gałęzie spadają strażacy jadą i zbierają, jest w stronę Chróstów Wysińskich jest podobnie.  Krzysztof Michnowski – na odwodnienie mamy 100.000zł wycinka zakrzaczenia jak nie na jesień to wiosną Wysin, Rogazy w stronę Starej Kiszewy pozostałe interpelacje przekażę.   Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje radnych  Wójt – dożynki – pytanie kabaretowe dożynki są tylko w nowej formule uważam, że rolnicy zasłużyli po takiej deszczowej pogodzie, rozpoczynamy przejściem korowodu na mszę świętą, wnioski trzeba wyciągać starostowie zawsze czują się zobowiązani chleb będzie każda żona rolnika niech czuje się starościną korygujemy formułę, aby zdążyć za duchem czasu, - drużyny piłkarskie – było to kiedyś 15-20 lat temu teraz poszliśmy w zupełnie innym kierunku opłaty klubu utrzymanie sędziów, mamy rozgrywki orlika seniorów a także radni – sołtysi, 
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- boisko w Głodowie – klubu nie będziemy powoływać zakładamy, że będą korzystać szkoła, KGW, sołectwo, preferencje młodzieży się zmieniają trudno powiedzieć czy będą korzystać a zarządcą boiska jest dyrektor szkoły, - rozliczenie Open Liniewo Festiwal – odpowiedź na piśmie zostanie przygotowana, - sytuacja Związku Gmin Wierzyca – za pierwsze półrocze 150.000zł nie wiemy jak zamknie się rok.  Sekretarz – wycofany projekt uchwały – Wójt w dobrej wierze zaproponował przejęcie drogi po komisji rolnej były głosy, dlaczego ta droga ma być przejęta, dlatego też Wójt postanowił wycofać uchwałę rada wycofanie przyjęła, Wójt w tej sytuacji nie widzi potrzeby wprowadzenia jej ponownie w statucie jest zapis, że radny ma moc uchwałodawczą proszę z tego skorzystać, - festyn w Lubieszynie – to organizator powinien zadbać o taki sprzęt jak agregat wystarczyło tylko zwrócić się z prośbą gmina dostarczyłby agregat i skosiła boisko, - koszty działalności świetlic – otrzymaliście Państwo informację innego rozbicia kosztów bardziej szczegółowego nie mamy możliwości przedstawić chcemy wyjaśnić sprawę proszę Pana Przewodniczącego o spotkanie z Panią Skarbnik udostępnimy wszystkie dokumenty, - rezygnacja sołtysa – Pani sołtys złożyła rezygnację, nowe statuty wchodzą od 7 września gdzie jest zapis, że rezygnację przyjmuje zebranie nie było innej możliwości swoją decyzję organ może zmienić i Wójt skorzystał z tej możliwości Pani Sołtys jest nadal Sołtysem i pełni swoją funkcję możliwości złożenia rezygnacji nie będzie od 7 września, bo na pewno taka rezygnacja przez Wójta nie zostanie przyjęta.  Krystian Breski – ul. Słoneczna – temat będzie mógł być rozpatrzony, ale w przyszłym roku, ponieważ muszą być na to pieniądze, - zapadnięty chodnik – informacja została skierowana do PGNiG uzyskaliśmy zwrotną odpowiedź, że zostanie to naprawione są trzy warianty pierwszy mieliśmy poszukać lokalną firmę i przedstawić koszt naprawy po przedstawieniu kosztu niestety stwierdzili, że to za drogo, drugi wariant materiał na wykonanie, trzeci oni sami dokonają naprawy będziemy się przyglądać jak zostanie to naprawione, - równanie dróg – przyjąć kogoś rozważnie podchodziłbym do tego rozwiązania przygotowanie pod względem uprawnień, kodeksu pracy a przede wszystkim, jakość pracy do tego trzeba niestety doświadczenia ostatnio równiarka była w Chróstach miała być w Chrztowie, ale jest sucho jutro na wyraźną prośbę sołtysa jedzie do Lubieszyna operatorzy boją się w pewne drogi zbliżać kiedyś sołtys jeździł razem z nimi i decydował i wszystkie epitety przyjmował sołtys a teraz pracownik, - czyszczenie studzienek – późną jesienią albo na wiosnę czyścimy raz do roku, - płyta z materiałami – ja płytę odpaliłem.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – ten chodnik żeby do zimy tylko zdążyli zrobić, bo jak śnieg zasypie zrobi się niebezpiecznie.    Ad. 12 Wolne głosy i wnioski  Roman Koprek – do Pana Michnowskiego stwierdzenie, że budżet sołecki jest przejadany, sołtys wybierany jest przez mieszkańców jak słyszę takie słowa to obraża Pan mnie i moją wieś jak ktoś celowo ora drogę to rolnik niech za to płaci na jego koszt 
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wyznaczyć granice Lubieszynek miał wyznaczone granice i co i tak dalej dzieje się tak samo, chciałbym przy okazji podziękować Wójtowi za dodatkowe wyposażenie placu zabaw.    Grzegorz Michnowski – budżet ma orła w koronie i napis soltys, zebranie wiejskie decyduje, na co przeznaczyć środki i akceptuje a ja nikogo nie obrażam.  Joanna Mękal PODR – chyba już wszyscy wiedzą, że siedziba PODR została przeniesiona do Lubania dyrekcję teraz mamy, blisko dlatego zachęcam do korzystania, powiatowa siedziba PODR również zmieniła lokalizację jesteśmy teraz przy ARMiR przy sklepie od strony stacji benzynowej, chciałabym zaprosić na dzień ziemniaka 6 września, dzień kukurydzy 13 września, oraz na kaszubską jesień rolniczą 17-18 września, chciałabym również przedstawić Pana Mariana Gwiazdowskiego  będzie zajmował się na naszym terenie ograniczeniem emisji tlenku węgla.  Marian Gwiazdowski – program ograniczenia dwutlenku węgla Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, spotkania będą odbywały się we wszystkich gminach powiatu kościerskiego dyżur w gminie Liniewo będę pełnił 25 października i 22 listopada zostaną również dostarczone nowe plakaty, ponieważ podlegamy teraz pod Ministerstwo Rolnictwa na chwilę obecną są tylko dwa programy szkolenia i zatrudnienie absolwentów, którzy ukończyli kierunek ochronę środowiska.  Brunon Kupper – Pan Szparkowski byłby spokojniejszy jak by był napis dożynki.  Tadeusz Borkowski – o której zbiórka.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – zbiórka o 1530 przy GOKSiR wyjście o godzinie 1545.   Ad. 13 Zakończenie sesji  Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.10        Protokołowała                Zatwierdzam                                                                                                                                                       Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy  


